
Referat 
Dagsorden for Skolebestyrelsesmøde på Filstedvejens Skole.  

Dato: 14. november 2019 

Tid: kl. 17:00 – 19:00 

Mødested Dagsorden Talerække Referent Forplejning Tidtager Fraværende 

Lokale B   RW   Susi Bolander 

Louise Larsen 

 

Afbud:  

 

Ordstyrer: Formanden 

 

Forkortelse af deltagende medarbejdere: 

PR: Peter Rasmussen, RW: Rolf Wesselhøft, CP: Caroline Pedersen, JK: Josefine Knudsen, BJ: Birte Johnsen 

Fra elevrådet: Formand: Juliane Wosylus, næstformand: Zelina Gade Nordstrøm 

Forældrerepræsentanter: Jesper Andersen, Pernille Sønderby Nielsen, Søren Toft Joensen, Mark Chapman, Sidse Kristensen. 

Gæster: Nanna Tribler 

 

Tid Emne og ansvar Hvad 
skal vi 
udrette? 
(O/D/B) 

Proces Referat/noter/beslutning 

 Elevrådet 

 

  1) 
Takt og tone. Elevrådet sætter fokus på måden vi taler til hinanden på. 
Der er elever, der snyder foran i køen til boden og efterfølgende taler grimt til hinanden. 
 
2) 
Der opleves lang kø i boden. Derudover løber boden nogle gange tør for mad. 
Forslag fra elevrådet: Elever kan frivilligt melde sig til at hjælpe med at stå for udleveringen. Som belønning kan de 
evt. få en salatbar eller andet. 



Der foreslås en bestillingsordning, så maden kan være klar til hurtigere udlevering. 
 
3) 
Kan man minimere brugen af plastic i boden? 
Svar: Der er strenge krav ift. hygiejne, men det er ved at blive undersøgt om der kan findes mere miljøvenlig 
emballage. 
 
4) 
Bøn fra udskolingen: Vi vil gerne have en gallafest for 7. – 9. klasse.  
F.eks. 50 kr. for en billet, der skal gå til pynt, dj m.m. Det skal ikke koste skolen noget, andet end lån af lokaler. 
Forældre som vagter/tilsyn.  
PR beder elevrådet lave et mere detaljeret skriftligt oplæg, som de kan præsentere for ham. Skolebestyrelsen ser 
positivt på initiativet. 
 

 Legeplads   Drøftelse hvad er er next step. Nanna deltager. 

Der udarbejdes en ansøgning til kommunen på baggrund af indhentede konkrete tilbud på priser på legeplads til 

Filstedvejens Skole.  

 

Skolebestyrelsesformanden skriver ud til forældrene, at de indsamlede penge fra høstfesten er vigtige i forhold til den 

videre ansøgningsproces. 

 

 Suppleringsvalg til 
skolebestyrelsen 

  Drøftelse. Idet vores suppleanter er trådt til, da er suppleringsvalg ikke påkrævet.  

 

Beslutning: Der afvikles valg til skolebestyrelsen før sommerferien 2020. Fremadrettet vil der være valg hvert andet år. 

 Plan for arbejdet med 
årets temaer i 
skolebestyrelsen 

  Vi vil behandle et princip pr. møde, hvilket kræver noget disciplin og forberedelse. Princippet der skal behandles, 

udvælges på vores møde. Forslag til kommende møde er ordensreglerne.  

Beslutning:  

Skolens ordensregler gennemgås på næste skolebestyrelsesmøde.  

De nuværende ordensregler samt alle principper sendes ud til skolebestyrelsesmedlemmerne sammen med referatet 

fra dette møde.  

Elevrådet foreslår, at ordensreglerne bliver mere synlige ude i klasserne.  

  

 

Vi skal udvikle og planlægge et ”skolen i lokalsamfundet”-arrangement til foråret. 

Beslutning: Behandles på et senere skolebestyrelsesmøde. 

 



Elevdemokrati sættes på en kommende dagsorden. 

 

Forældreinvolvering og deltagelse: Hvad kan skolebestyrelsen gøre for at øge forældredeltagelse og engagement i 

børnenes skolegang. Sættes på en kommende dagsorden. 

 

Der skal være plads til høringer, disse kan rykke andre planlagte dagsordenspunkter. 

 

Skolebespisning – bod, morgenmad, DUS bod mm. blev ligeledes drøftet. 

 

 Skolebespisning.   CP fremlægger plan for DUS eftermiddagsmad. 

- Der lægges op til at bruge ressourcerne på pædagogiske aktiviteter frem for at tilbyde gratis frugt.  
Det kunne f.eks. være svømning eller ture til Street Mekka. Der vil blive serveret rugbrød senere på 
eftermiddagen. 
Beslutning: Ordningen med gratis frugt i DUS’en ophører. CP afklarer hvornår det træder i kraft.  
Det er vigtigt at informere forældrene om ændringen, så madpakkerne justeres.  

 

 

PR orienterer om LOMA og udfordringer mht. skolebod. 

- Bevillingen til LOMA er ophørt.  
  

 

 Orienteringer. 

Formand 

Ledelse 

Medarbejdere 

 

  Formand:  
Intet 
 
Ledelse:  
Den voldsomme knallertkørsel på skolens område i skoletiden er stort set elimineret. Vi hører heller ikke om episoder 
udenfor skoletiden. Men, der er vi ikke altid tilstede, så der kan være noget vi ikke ved. Der har været en fælles indsats 
fra skolen og politiet, som sandsynligvis har medvirket til dette. 
 
Skolen har i oktober afviklet en arbejdslørdag for det pædagogiske personale, hvor der blev arbejdet med 13 temaer. 
De 13 temaer er blevet efterbehandlet en eftermiddag, og det videre arbejde foregår i relevante arbejdsgrupper.   
 
Pædagogmedhjælper Anne Bjerring er gået på pension efter at have været ansat på Filstedvejens Skole siden 1989. 
Inklusionsvejleder Anne Sophie Engsig starter i nyt job 1/12.  

 Eventuelt   Aula: 
Anders fra AULA-gruppen med til næste møde ift. evaluering. 
Der opfordres til at gamle opslag slettes. 



 
Der stilles spørgsmål om hvorvidt, eleverne ikke må lade deres devices i skoletiden? 

- Der opfordres altid til at eleverne møder op med opladte devices 
- Det er en arbejdsmiljømæssig udfordring, hvis der ligger opladere i klasselokalerne. Der er fare for ulykker. 
- Vi skal være pragmatiske. Eleverne og undervisningen er afhængig af, at eleverne kan bruge deres device. 

Hvis en elev har brug for at lade, kan det evt. foregå ved et bord langs væggen, således opladeren/ledningen ikke ligger 
på gulvet. 

 Næste møde:  
 

B  Intet 

 Lukket møde O   

 

 


